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Stadsboskrant 
Gratis aangeboden door het Samenwerkingsverband Stadsbos Deinze 

VOORWOORD 

Ooit gehoord van ‘Een nieuwe lente, een nieuw bos’ ? Het was 

onze eerste actie op 21 maart 2004. Wij lieten toen van ons 

horen. Vele verenigingen, scholen, wijkcomités van Deinze 

bundelden hun krachten. De gronden aan de Krekelstraat te 

Astene waren net verworven door het Vlaamse Gewest doch 

mochten niet worden bebost. En dat was geen goed  nieuws 

voor het bosarme Deinze. Wij voerden dan ook actie voor ons 

stadsbos. 7 jaar later bracht de lente gelukkig heel wat beter 

nieuws. Een nieuw netwerk van paden werd aangelegd nabij 

het Komoptegenkankerbos aan de Krekelstraat. Ideaal voor de 

wandelaar die rust zoekt. Wij hopen dat het ganse plan nu 

snel kan worden uitgevoerd. Voor de Deinzenaars alvast een 

sprong voorwaarts . Ga zeker eens een kijkje nemen  deze zo-

mer !! 

Op 27 augustus staat er veel te gebeuren. Een ganse dag is er 

een bonte waaier van activiteiten in en rond het stadsbos. 

Meer hierover vind je achteraan deze uitgave. U bent er zeker 

verwacht !!  

In deze stadsboskrant: 

  interviews met  verschillende  

 mensen die bij het stadsbos 

 zijn betrokken (p. 2-7) 

 kaartje met toekomstbeeld van 

stadsbos (p 4) 

 Film in het bos !! (p 5) 

 STADSBOSMARATHON - 

 zaterdag 27 augustus  (p 8) 

LANDINRICHTINGSPLAN  

GOEDGEKEURD 

Op 30 juli 2010 werd het landinrich-

tingsplan Stadsbos Deinze door 

Vlaams minister Joke Schauvliege 

goedgekeurd. Een belangrijk mo-

ment voor het stadsbos. Nu kunnen 

immers alle concrete maatregelen 

op het terrein worden uitgevoerd. 

Wij lieten daarom enkele partijen 

aan het woord die op één of andere 

wijze nauw betrokken zijn bij de 

ontwikkeling van het stadsbos: de 

projectmedewerkers van de Vlaam-

se Landmaatschappij (VLM), de bos-

wachter van het Agenschap voor 

Natuur en Bos (ANB), milieuschepen 

Tony De Neve van Deinze en land-

bouwersfamilie Decoster die vlakbij 

het bos woont. 

Bezoek zeker onze website: 

www.stadsbosdeinze.be 

Een kudde schapen begraast het nieuwe wandelpad 

aan de achterzijde van hoeve Nieuwgoed te Parijs. 
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VLM RICHT STADSBOS IN 

Wij stelden enkele vragen aan de pro-

jectmedewerkers Thomas Leplat en 

Eva Cloet van VLM. (zie foto) Zij zijn 

belast met de uitvoering van de voor-

gestelde maaregelen in het landinrich-

tingsplan. 

 

Op 30 juli 2010 keurde minister Schau-

vliege het landinrichtingsplan voor 

stadsbos Deinze goed. Kunnen jullie 

eens schetsen hoe dit plan is ge-

groeid ? 

Het begon allemaal zes jaar geleden. 

Zowel Deinze als de Vlaamse overheid 

(het ANB) waren erop gebrand om 

stadsbossen aan te leggen, Deinze rond 

Astene-dreef, de Vlaamse overheid in 

de omgeving van de hoeve Nieuw 

Goed te Parijs. In de tussenliggende 

zone zijn twee jonge landbouwers ac-

tief met een dynamisch bedrijf. Om de 

ideeën en de belangen op elkaar af te 

stemmen, bemiddelde de Vlaamse 

Landmaatschappij (VLM). Dat leverde 

resultaten op. Er zou een grondruil ko-

men en er was consensus omtrent de 

exacte locatie van het stadsbos. Dat 

alles leidde tot een landinrichtingsplan. 

 

En nu is het dus goedgekeurd. Wat 

heeft dit tot gevolg ? 

Met de goedkeuring worden de part-

ners belast met de uitvoering van de 

maatregelen uit het inrichtingsplan (zie 

hoger). Zo is de Vlaamse Landmaat-

schappij bezig met het uitwerken van 

de technische plannen van de recrea-

tieve maatregelen, zoals de herin-

richting van de beschermde Astene-

dreef en de heraanleg van het bos-

wachtersdreefje. Ook de toegangen tot 

het gebied zullen worden ingericht met 

o.a. banken en infoborden. Samen met 

de Stad Deinze zal de VLM ook werk  

maken van het uitwerken van de speel-

zone in het bos. Water- wegen & Zee-

kanaal (W&Z) start dit jaar nog de ont-

werpstudie voor een brug over de Leie. 

 

Is er nu nog sprake van een bos van 55 

ha zoals er ooit is beloofd ? 

 

Jazeker, momenteel is het stadsbos 

ongeveer 40 ha groot. Voor de overige 

15 ha is een ruil nodig van landbouw-

gronden. Deze grondruil is tot op van-

daag nog niet gerealiseerd, maar intus-

sen loopt er een onderzoek naar het 

nut van een ruilverkaveling in het ge-

bied. Deze ruilverkaveling zal een op-

lossing bieden voor het probleem van 

de grondruil. De aanplant van de 15 ha 

resterend bos kan dus wel nog eventjes 

duren. 

Wanneer zullen wij de veranderingen 

op het terrein kunnen zien? 

 

Momenteel is er reeds heel wat te zien 

op het terrein. Zo werden de afgelopen 

maanden in de bosverwevingszone 

(rond de Hoeve Nieuw Goed te Parijs) 

al heel wat werken uitgevoerd door het 

ANB (zie verder). 

De stad Deinze voorziet in het voorjaar 

om de dreef tussen de spoorweg en de 

Astenedreef te verharden, zodat deze 

toegankelijker wordt. Tegen het najaar 

van 2011 zal de VLM klaar zijn met de 

technische plannen voor de recreatieve 

maatregelen. Als alle nodige vergun-

ningen binnen zijn, zullen de werken 

ergens in 2012 starten. Eens de werken 

gestart, zal de VLM de omwonenden 

hierover informeren. Voor de brug 

over de Leie kan het nog even duren, 

doch we denken dat de werken in 2013 

misschien al zouden kunnen starten. 

 

 

(Vervolg artikel zie p. 7) In april 2011 werd door de stad Deinze een verhard pad aangelegd aan de ach-

terzijde van het kerkhof van Astene.  Ook rolstoelgebruikers kunnen nu een 

stukje door het  nieuwe bos. Later volgt  ook  een smal verhard pad door Astene

-dreef, zodat een lus kan gemaakt worden. 
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ANB IN VOLLE ACTIE 

Foto van Jean-Pierre Nicaise (l) en 

Xavier Coppens van ANB 

Jean-Pierre Nicaise is boswachter 

bij het Agentschap voor Natuur en 

Bos (ANB). Hij is verantwoordelijk 

voor een groot gebied waaronder 

ook het stadsbos Deinze. 

ANB kocht in 2002 37 ha grond 

rondom Nieuwgoed te Parijs te 

Astene. Waarom kochten jullie 

hier gronden aan ? 

Gezien de bosuitbreiding voorzien 

in het Ruimtelijk Structuurplan 

Vlaanderen zich vooral toespitst op 

de realisatie en de uitbreiding van 

stadsrandbossen en er het aanbod 

was om 37 ha te kunnen verwer-

ven heeft het ANB toen die gron-

den aangekocht. Temeer omdat ze 

in de omgeving van Astenedreef 

waren gelegen en met De Ceder op 

termijn toch een belangrijke bos-

kern konden vormen 

In 2007 mochten wij meehelpen 

bij de aanplant van 5 ha bos, het 

zogenaamd Komoptegenkanker-

bos. Hoe is dit bos geëvolueerd ? 

De aangeplante boompjes zijn in 

volle groei en krijgen op sommige 

plaatsen wel stevige concurrentie 

van natuurlijke verjonging van 

vooral wilg en zwarte els. In de 

randen ontwikkelt zich ook brem. 

Het bos zal de volgende 5 à 10 jaar 

vooral aan hoogtegroei winnen. 

Nu het VLM-plan is goedgekeurd 

zijn jullie in actie geschoten. Wat 

zijn de concrete plannen ? 

Wij realiseren nu recreatieve ver-

bindingen. Graslanden en akkers 

worden ook uit landbouwproduc-

tie genomen. Die zullen verder 

worden beheerd als hooiland en 

de voormalige akkers als wastine. 

Wastines zijn woeste gronden 

waar de vegetatie zich spontaan 

kan ontwikkelen maar er wel be-

grazing is. Met de betrokken land-

bouwers werden dan ook afspra-

ken gemaakt om de wastines te 

begrazen met runderen. 

Daarvoor werd ook een 

begrazingsraster ge-

plaatst en worden klap-

hekjes en draadsluit-

stukken voorzien. Bin-

nen dat natuurbeheer is 

het gebruik van pestici-

den en meststoffen ver-

boden en zal de begra-

zingsdruk erg laag zijn. 

Kunnen wij nu al wan-

delen langs de nieuwe 

paden ? 

De stroken waarin de 

paden komen te liggen 

zullen afgepaald zijn en 

zijn toegankelijk. Ook 

de brugjes over de grachten 

zijn klaar. De toegangsbord-

jes worden geplaatst en ook 

worden in bepaalde zones de pa-

den genivelleerd. De afwerking 

met bordjes en andere infrastruc-

tuur wordt nog voor de zomer uit-

gevoerd. 

U kan nu al een mooie wandeling maken langs deze brugjes in het bos nabij 

het Nieuwgoed te Parijs. 
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Het Samenwerkingsverband Stadsbos Deinze ontstond in no-

vember 2003 uit een samenwerking van tientallen socio-culturele ver-

enigingen van Deinze. Deze feitelijke vereniging komt op voor een 

stadsbos van 55 ha in Deinze. Door regelmatig activiteiten te organise-

ren willen wij dit bos verder bekend maken bij de Deinse bevolking. 

 

 

Zaterdag 27 augustus 2011 ‘Horton 

hears a Who’  

Park De Ceder— (in NL gedubd) 

 

''Horton Hears A Who!', de nieuwste 

animatiefilm van de makers van 'Ice 

Age', vertelt het verhaal van een 

nieuwsgierige, fantasierijke olifant (Jim 

Carrey) die het leven positief tegemoet 

gaat en altijd een luisterend oor aan-

biedt. Op een dag ontdekt hij een mi-

nuscule wereld op een pluisje: Who-

ville. Horton vertelt over zijn ontdek-

king aan de andere dieren in de jungle 

van Nool, maar zij geloven hem niet en 

dreigen er zelfs mee het pluisje te ver-

nietigen. Daarop besluit Horton er alles 

aan te doen om zijn nieuwe vrienden 

te beschermen. (meer info zie pagina 8) 
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STADSBESTUUR DEINZE 

GEEFT ALLE STEUN 

Wij polsten bij de nieuwe milieusche-

pen Tony De Neve naar zijn mening 

over het stadsbos. 

U bent op 1 januari 2011 gestart als 

nieuwe schepen voor landbouw en 

milieu. Is het stadsbos 

belangrijk voor u ? 

Zeker en vast. Ik kom op 

een belangrijk moment 

voor het bos. Het landin-

richtingsplan is immers 

goedgekeurd, na jaren 

van voorafgaande plan-

ning. Nu willen wij als 

stadsbestuur het bos ver-

der ontwikkelen en de 

natuurwaarden hiervan 

uitdragen. Dit kan via samenwerking 

met de vele natuurgidsen uit Deinze. 

Wij willen er ook wandelpaden aanleg-

gen. De vele inwoners van de dichtbe-

volkte woonkernen ronden het bos zul-

len hier zeker hun hart kunnen ophalen. 

Hoe ziet de stad Deinze de verdere 

ontwikkeling van het bos en de ruime-

re omgeving ? 

Het stadsbos mag niet louter een bos 

zijn maar moet ook een plaats zijn waar 

de Deinze burger naartoe komt. Dit kan 

als wandelaar, als recreatieve of als 

sportieve fietser en zelfs de paarden 

zullen er een pad krijgen. En wij willen 

hierbij zeker de landbouwers niet uit 

het oog verliezen. Zij moeten de kans 

krijgen om hun leefbaar landbouwbe-

drijf verder uit te baten. In de ruimere 

omgeving worden natuurlijk gedacht 

aan de veiligheid van de recreant.  Er 

worden ook fietspaden gepland die het 

gebied moeten ontsluiten en de Leie-

streek toeristisch aantrekkelijk moeten 

maken. 

Zijn er voor de kinderen nog plannen ? 

Er is een speelbos voorzien, rechtover 

De Ceder, op gronden die nog geen 

eigendom zijn van de stad. Wellicht zal 

dit in orde komen via een ruilverkave-

ling. En voor de allerkleinsten komt er 

een geboortebos, zodat ieder kind van 

Deinze zijn of haar boom kan zien 

groeien !! 

Samenwerking is uw ordewoord, zo 

vernamen wij op het persmoment 

van 3 maart 2011. 

Jawel, ik sta voor samenwerking tus-

sen alle sectoren. Als iedereen, en ik 

denk dan aan landbouwers, natuurver-

enigingen, recreatieve organisaties, 

naar mekaar luistert, aandacht heeft 

voor elkaars noden, zullen wij het best 

slagen in ons opzet: een stadsbos reali-

seren voor de ganse bevolking van 

Deinze. 

(foto:  Tony De Neve samen met Vlaams 

minister Joke Schauvliege bij het pers-

moment op 3 maart 2011.) 

Astenedreef krijgt in de toekomst een  verhard pad. 
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(Vervolg van artikel  VLM op p.2) 

Geeft de positieve evolutie van dit plan 

voor jullie zelf voldoening ? Er gaan wel 

vele jaren over. Het gaat traag. 

Het proces verliep inderdaad traag. 

Maar het is belangrijk een maatschappe-

lijk gedragen project uit te voeren, beter 

dan snel-snel uitvoeren en alle weer-

stand of vraagtekens bij de verschillende 

maatschappelijke sectoren te negeren. 

De voldoening halen we vooral uit het 

feit dat alle partners nu tevreden zijn. 

Wij hebben als VLM geprobeerd, dankzij 

intens overleg tussen alle partners en 

goede afspraken, méér uit de som van 

het geheel te halen dan wanneer men 

alle delen apart naast elkaar zou uitvoe-

ren. Het plan is een goed voorbeeld van 

de kracht van het instrument landin-

richting, waarbij de VLM fungeert als 

bruggenbouwer en in dit inrichtingsplan 

kan dit dan ook letterlijk worden geno-

men: een brug over de Leie ! 

 

Heeft het Samenwerkingsverband 

Stadsbos Deinze nog een taak nu het 

stadsbos gerealiseerd kan worden ? 

 

Ik denk dat eens het stadsbos volledig 

gerealiseerd zal zijn, de taak van het 

samenwerkingsverband kan evolueren 

naar het promoten van initiatieven in de 

buurt van het stadsbos en het promoten 

van het stadsbos bij de inwoners van de 

stad. 

 

En er zijn nog toekomstplannen met de 

ruimere omgeving ? 

 

Het is de bedoeling dat het stadsbos in 

de toekomst een belangrijke regionale 

schakel wordt in een netwerk van be-

staande en nog te ontwikkelen groenpo-

len. Zo zal de toekomstige brug over de 

Leie het stadsbos verbinden met de be-

langrijke recreatieve groenpolen rond 

het Kasteel van Ooidonk en het gebied 

rond Vosselareput. In zuidwestelijke 

richting van het stadsbos bevinden zich 

de nog verder te ontwikkelen Hospi-

cebossen (Nazareth). Het stadsbos, de 

omgeving, de bewoners en de landbouw 

bieden samen heel wat troeven om deze 

streek te promoten als een boeiend bui-

tengebied in de Leiestreek, waar zowel 

voor Deinzenaars als voor bezoekers 

heel veel te beleven valt! 

 

BOER DECOSTER AAN HET 

WOORD 

Familie Decoster-Van Bruwaene is de 

derde generatie landbouwers in de Kre-

kelstraat nr. 120. Johan (38) en Annick 

(35) (zie foto) volgden Johans ouders 

Michel en Christine op. De oudere 

streekbewoners kennen de hoeve mis-

schien nog als die van boer Boone, Chris-

tines vader. Inmiddels is het landbou-

wersgezin uitgebreid met een zoontje 

Maxim en heel recent ook met een doch-

tertje Jana. 

Johan en Annick in welke bedrijfstakken 

zijn jullie actief? 

“We hebben een veeteelt-

akkerbouwbedrijf met 150 runderen, 

waarvan 45 melkkoeien en wat scharrel-

kippen . Het akkerbouwgedeelte bestaat 

voornamelijk uit de teelt van aardappe-

len en maïs. Qua tijdsbesteding zijn bei-

de bedrijfstakken evenwaardig, hoewel 

er tijdens het voorjaar en het oogstsei-

zoen pieken zijn in het                           

akkerbouwgedeelte. 

Er staat een bord “Aardappelen te 

koop”. Verkopen jullie nog andere hoe-

veproducten ? 

“De hoevewinkel zien we momenteel 

eerder kleinschalig met de verkoop van 

onze eigen aardappelen en scharreleie-

ren. We verkopen in beperkte mate ook 

seizoensgroenten en -fruit zoals prei en 

aardbeien. Het is mogelijk dat het aan-

bod aan producten in de toekomst nog 

wordt uitgebreid als we de mogelijkhe-

den krijgen om het winkeltje te 

moderniseren.” 

Zien jullie het stadsbos als een 

bedreiging of denken jullie ook 

aan nieuwe uitdagingen ? 

Het verliezen van een aantal 

percelen in de onmiddellijke 

omgeving is als jong landbouw-

bedrijf zeker niet leuk, zelfs al 

worden die deels gecompen-

seerd met andere gronden. Hoe-

wel de plannen reeds werden goedge-

keurd door de Minister hebben wij de 

indruk dat er nog mogelijkheden zijn tot 

dialoog. Ook willen wij de mogelijkheden 

tot samenwerking met het Agentschap 

Natuur en Bos inzake het beheer van de 

wastines een kans geven. Tot slot kan 

het aantrekken van meer publiek in het 

stadsbos misschien meer omzet mee-

brengen voor de hoevewinkel.”  

De hoevewinkel is dagelijks open van 

8:30 tot 12:30 uur en van 13:30 tot 

19:00 uur.  

Iedereen is er van harte welkom ! 

Het boswachtersdreefje wordt 

een echte dreef met meer bomen 
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